



Mr. Adam Vaughan is a former Member of Parliament and Toronto City Councillor. Prior to serving in elected office, for over two decades he was a broadcast journalist working in both TV and Radio. He has also written and has been published across Canada in newspapers and magazines. Mr. Vaughan is currently a Principle with Navigator Ltd, Canada's leading crisis communications firm. Following a life in politics where he helped lead the Federal Government's return to Housing through the creation of The National Housing Strategy and the establishment of Housing as a Human Right, Mr. Vaughan taught at the University of Toronto's School for Cities. Mr. Vaughan has represented Canada at the United Nations, served as the Parliamentary Secretary to the Prime Minister, served a term on the Toronto Police Services Board as well as the Art Gallery of Ontario.

Adam Vaughan est un ancien député et conseiller municipal de Toronto. Avant d'occuper une charge électorale, il a été journaliste en radiotélédiffusion pendant plus de vingt ans, travaillant aussi bien à la télévision qu'à la radio. C'est également un auteur publié dans les journaux et les revues de tout le Canada. Il est actuellement directeur chez Navigator Ltd, le principal cabinet de communications en temps de crise du Canada. Après une vie politique durant laquelle il a contribué à piloter le retour du gouvernement fédéral à la question du logement par le biais de l'élaboration de la Stratégie nationale sur le logement et de l'élévation du droit au logement au rang de droit de la personne, Adam Vaughan a enseigné à la School for Cities de l'Université de Toronto. Il a représenté le Canada auprès de l'Organisation des Nations Unies, a été secrétaire parlementaire du premier ministre, et a effectué un mandat à la Commission de services policiers de Toronto ainsi qu'au Musée des beaux-arts de l'Ontario.